
Beste gemeenteraad, 
Met grote ongerustheid heb ik de 2 afleveringen van Zembla 
gezien die gaan over Chemours en de vervuiling die zij 
hebben veroorzaakt de afgelopen decennia door Pfas te lozen 
in het water en in de lucht. Mijn vraag aan u is wat u met 
deze informatie gaat doen? Zwijndrecht zal ook last hebben 
van vervuiling van het water. Wat betekent dit voor ons als 
bewoners? Wat betekent het voor ons drinkwater, onze 
moestuinen, de lucht die we elke dag inademen? 
Hierbij verzoek ik u om te pleiten om de fabriek zo snel 
mogelijk stil te leggen. Wat ze doen en hebben verzwegen 
vind ik crimineel gedrag wat voor vele mensen, maar ook 
voor de natuur schadelijk is. Hierbij hoop ik dat jullie samen 
met omringende gemeenten naar de rechter stappen en zo 
duidelijk maken dat dit moet stoppen. 
Met vriendelijke groet, 
(naam bekend bij griffie) 




